
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. januar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 172
Ministeren bedes kommentere henvendelse af 12/1-2016 fra Jytte Haag, jf.
SAU alm. del – bilag 85, og oplyse, hvad grunden er til, at borgere, der er fri-
taget fra Digital Post, ikke modtager den ordinære forskudsopgørelse automa-
tisk med almindelig brevpost, og om ministeren agter at sørge for, at dette
fremadrettet vil ske.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Jensen
formand
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